
Kyrkesunds BâthaninsfOrening. 

Protokoll flirt vid ordinarie fdreningsstämma i Kyrkesunds Bªthamnsforening 2010 05-
30, plats Sumpen i Kyrkesund. 

1. Rolf Otendal oppnade mötet och hälsade välkommen. 

2. Foreslagen dagordning godkandes for mOtet. 

3. Rolf Otendal fires1ogs som m6tesordtZ5rande. Rolf 0 valdes till mOtesordftSrande. 

3b Roland Olausson fdreslogs till sekreterare. Roland 0 valdes aft fOra protokollet. 

4. Justeringen av rostlangd, rOstberattigade var 31 medlemmar. 

5. ArsmOtet befanns vara utlyst enligt stadgarna. 

6. Till justerare tillika rOsträknare och valkontrollanter valdes Claes-GOran Bengtsson 
C33 och Bengt Gullskog (fullmakt A07) 

7. Foreliggande verksamhetsberättelse samt revisorernas berättelse godkandes. 

8. Resultat och balansrakning godkandes. 

Under punkten togs frâgan upp om samtliga medlemmar hade betalat avgiften under 
âret. KassOren redovisade aft samtliga har erlagt medlemsavgift fir 2009. 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

1 Oa.Hâkan J informerade om vintems pÆverkan av hamnen. Trots den hÆrda vintern har 
hamnen kiarat sig bra mycket pa grund av aft kompressorn har lyckats hâlla stolpama 
isfria. Trots defta har ca 8 stolpar gâft sOnder. En stor insats, fOr aft klara hamnen, har 
Hâkan tilisammans med 011e S gjort genom aft slÆ bort stegar som lyft bryggan, lagat 
luftslangar, fällt upp y-bommar och fyilt olja i kompressorn en gang i veckan. 

Brygg Teknik har âtgardat knäckta stolpar under c-bryggan plus eft antal andra 
stolpar. De kommer aft âterkomma och Ætgärda resterande problem. 

Hâkan informerade om en händelse i samband med underhÆll av kranen. När 
kranarmen skulle lAsas i fast lage efter aft den varit ffilld f011 kranarmen i backen med 
fOlj den aft lyftoket som lag i vagen totalfirstordes. Inga manskliga skador men med en 
erfarenhet rikare âtgardades och säkrades armen. Nytt lyftok är inkopt och kranen är 
besiktigad och godkand. 

Per-Ivar Fallenius informerade om aft pa foreningens hemsida, webbadress 
www.kyrkesundsbathamn.se  , finns information om foreningen är utlagd. 

lOb. Enligt 2009 ªrsstämma fick styrelsen i uppdrag aft utse en arbetsgrupp som skulle ta 
fram fOr och nackdelar med ekonomiskfirening kontra var nuvarande fOreningsform. 
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Styrelsen skulle ocksâ redovisa flrslag sÆ aft stämman även skulle kunna rösta om 
kommande fdreningsform. 
Arbetsgruppen tillsammans med styrelsen skulle ocksâ arbeta fram och redovisa 
strategi fdr att hantera vattenrattsfrÆgan gentemot kommunen. 

Per-Ivar F redovisade gruppens arbete tilisammans med styrelsens syn pa frÆgorna. 
Styrelsen lade ej fram nÆgra korikreta fdrslag aft ta stallning till i nâgon frÆga. 

Stamman beslutade aft âterremittera frÆgan. Styrelsen far àter i uppdrag aft utse en ny 
arbetsgrupp med sanima direktiv och aft tilisammans med styrelsen redovisa ett bättre 
arbete aft ta stallning till vid kommande stämma. 

1l.Arsavgiflen for 2010. 
Styrelsen ftreslÆr en sanknig av medlemsavgiften med 500 kr till 1500 kr 
Kranavgiften fOr icke medlemmar ofdrändrat. Rampavgiften fOr icke medlemmar 
sänks med 100 kr till 100 kr. 
Stämman beslutade aft bifalla styrelsens fOrslag. 

12. Ersattning till ordinarie styrelseledamoter eller kranfOrare: 1000 kr och befrielse av 
ârsavgift for en bâtplats. Suppleanter ersätts med 1000 kr delat med närvarande antalet 
styrelsemoten under verksamhetsâret. 
Stämman beslutade enligt fOrsiaget. 

13. Alf Berntsson firedrog valberedningens fiirslag till ledamoter m m. 
Till styrelseordflrande valdes Rolf Otendal pa 1 Ær. 

14. Val av tvâ ordinarie ledamöter pa tvâ dr. Omval Roland Olausson, 
nyval Mikael Snow. 

15 Val av suppleanter 1 âr. Omval Lars Jobäck och Per-Ivar Fallenius. 
Nyval Bertil Larsson. Tjanstgoringsordning 1 Per-Ivar Fallenius 2 Bertil Larsson och 
3 Lars Jobäck. 

16. Revisorer pa 1 r: Omval HÆkan Björklund och Hans Hulten. Revisor suppleant omval 
Lennart Jogdal 1 hr. 

17. Val av valberedning: Omvaldes Torgny Englund, 
Alf Berntsson och Fred Larsson. Sammankallande Torgny Englund.. 

18. Arsstämman beslutade aft arbetsgruppen som skall hantera forening och vattenfrÆgan 
har mandat aft knyta expertis till sitt arbete. 

Frâga stalld av Fred L hur styrelsen har banterat problemet med det ingªngna avtalet 
som reglerar respektive bats bredd i flSrhâllande till platsens bredd. En inventering är 
gjord och berörda har fail skrivelse och pApekande och där har det stannat. 
Stämman ansâg aft styrelsen bOr se over mojligheten aft komma tillräfta med 
problemet. 
Utvecklingsgruppens arbete har legat nere sedan fOrslaget om en omfattande 
utveckling av hamnen togs fram. Eft omrâde for gruppen och styrelsen kan vara aft se 
hur vi kan frigora platser fOr stora respektive mindre bªtar ansÆg stämman. 



Hamnen har flu ytterligare 5 platser med begransade mojligheter när det galler djupet. 
Fyra av dessa är uthyrda. 

19. Under punkten behandlades tvâ motioner. 
Motion 1 Bertil Svensson C-66 beror en fOrstarkning av vÆgbrytaren med ett antal 
stolpar. 
Styrelsen fi5reslâr bifall till motionen. 
Stämman beslutar enligt styrelsens fdrslag. 

Motion 2 Gert Hansson C-25 Motionen berör frÆgan om ett extra p- kort i samband 
Med aft det är tvâ som äger samma bat och bâtplats, vilket innebär ett medlemskap/l 
p-kort. 

Styrelsen flireslÆr bifall till motionen. 
Men med ett tillaggsfirslag aft det galler samtliga medlemmar. For 500 kr har man raft 
aft lösa ut ett extra p-kort per bâtplats och säsong. 

Sthmman beslutade aft bifalla styrelsens flirslag i sin helhet med tillagget aft 
det är en provotid under eft dr. 

Ordfdrande Rolf Otendal informerade om en skrivelse av Bertil Svensson ställd till 
styrelsen som berOr mojligheterna till dricksvatten i hamnen. Eft Onskemâl om aft fä 
mandat aft bilda en arbetsgrupp fr aft se pa mojligheter och kostnader fOr aft lOsa 
frÆgan. Styrelsen har geft mandat och gruppen skall redovisa till styrelsen. 

20. Ovrigt 

Medlem tog upp fràgan om aft fa by aft sätta upp en egen y-bom. Styrelsen har tidigare 
nekat till det. Stämman hade ingen annan uppfattning. 

Ordförande informerade om kommande arbetsdag den 12 juni kl 10 00. 

Fred L pÆpekade aft det fOrekommer oseriösa hyrare av bâtplatser. 
Eft stort ansvar ligger hos uthyraren pâpekar Rolf 0 

21. Avslutning 
OrdfZrande tackade fr visat intresse fran medlemmarna med kioka beslut och därmed 
avslutades Ærsstämman 2010. 

zi~ ~4,  
Roland lausson Rolf Otendal 

Justeras 

Claes-GOran Bengtsson 


